
آقای فرماندار؛ شما بپرسید!!
بازار دیدار دستاندرکاران ورزش با فرماندار اردبیل در دو روز
گذشته داغ بود. اعضای هیئت فوتبال استان و جمعی از اداره کل ورزش
و جوانان با فرماندار اردبیل گفتوگو کردند. ابتدا هیئت فوتبال به
ساختمان فرمانداری رفت و فردایش اداره کلیها برای عقب نماندن از
قافلهی عرض ارادت و آمار و گزارش، دیدن فرماندار را وظیفهای مهم

تلقی کردند.
براساس ماهیت این جلسات حتماً حضرات گزارشها و آمارهایی ارائه
کردهاند. متأسفانه آمارها و گزارشهای مطرحشده در این جلسات منتشر
نمیشود تا افکار عمومی با شاهکارهای هیئت فوتبال و اداره کل ورزش
و جوانان بیشتر و بیشتر آشنا بشوند و به جان مسئولین خدمتگزار و

عاشق ورزش و فوتبال دعا بکنند.
انتشار بخشی از حرفهای ردوبدل شده در راستای امیدوار کردن مردم و
ورزشیها به آینده ورزش شهرستان اردبیل کار موثری است ولی چنانچه
بارها گفتهشده جامعه ورزش از این حرفها زیاد شنیدهاند، سخنانی که
بیشترشـان در حـد حـرف باقیمانـده و در عمـل چهـره خـود را نشـان
ندادهانـد. نمیخـواهیم ناامیـد بـاشیم و عینـک بـدبینی بـر چشـم
بزنیم.امیدواریم که مسئولین جدید استان و فرماندار اردبیل ورزش
را در اولویت برنامههای خود قرار بدهند و برای کاستن از آلام و
محنتها آستین همت بالا بزنند و توجهی به رابطهها، آمارهای کذایی و
ادعاهای توخالی نداشته باشند و در تصمیمات خودشان حق و عدالت را
در نظر بگیرند و از دخالت دادن رابطههای فامیلی یا دوستی اجتناب

نمایند.
وعدههای بیاساس است که در ۳۰ سال گذشته، ورزش اردبیل را با مشکلات
عدیده مواجه ساخته است. ورزشیها از شنیدن حرفهای تکراری خسته
شدهاند و چه زیبا خواهد بود که استاندار و فرماندار به حمایتهای
خود از ورزش ادامه بدهند و دخالت در امور ورزش را فقط در شنیدن و

گفتنها خلاصه ننمایند.
همه میگویند که ورزش اردبیل سرشار از استعداد هاست. ورزش اردبیل
از تواناییهای بالقوه برخوردار میباشد. ورزش این دیار قدرتمند و
تواناست ولی علل عقب ماندن آن از قافله پیشرفت و کسب افتخار را
باید بررسی کرد. ورزش منطقه با ویژگیهای منحصربهفردش نیاز دارد
کسانی که در جایگاهها و مناصب ریز و درشتاش قرار میگیرند روح و
افکار بزرگ داشته باشند. از قدیم گفتهاند که کارهای بزرگ را باید
به مردان بزرگ سپرد در هر مقطعی که این اصل مهم در ورزش منطقه
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رعایت نشده است ضربههای سنگین و جبرانناپذیری به پیکره آن وارد
گردیده است.

امیدواریم که در انتصاب مدیریت ورزش و تغییرات زیر مجموعهها فقط
به حرفها و ردیف کردن کلمات بسنده نکنیم. ورزش را به دست ورزشیها
بسپاریم و به فعالیت کسانی که به لطایفالحیل سالها گوشهای از

ورزش را در انحصار خود و یارانشان قرار دادهاند پایان بدهیم.
و حال که فرماندار جدید اردبیل برای تشکیل جلسه با هیئت فوتبال
استان روی خوش نشان داده و ضرورت برگزاری فوتسال جام رمضان را
یادآوری شدهاست باید گفت که بجاست در کنار این توجه حتماً به
مسئول فوتبال حوزه تخت مدیریتاش نیز حساسیت نشان بدهد و از هیئت
استان بپرسد که به چه دلیل فوتبال شهرستان اردبیل مسئول ندارد و
چرا سالهاست که در سطح شهرستان رقابتهای فوتبال برگزار نمی شود.
فرمانداری که ادعا میکند که امیدوار است همه تصمیماتاش در راستای
بهبود حال ورزش و فوتبال شهرستان باشد بدون شک اولین گامش در
رسیدن به این هدف اهمیت دادن به مدیریت ورزش شهرستان و هیئتهای

شهرستانی است.
آقای فرماندار مدتهاست که بلاتکلیفی مدیریت فوتبال شهرستان مورد
سوال قرار گرفته ولی کسی جوابگو نبوده است! اینبار شما بهعنوان
فرماندار پیگیری بکنید, شاید به شما جواب قانعکنندهای داشته

باشند. انشاءالله.


